
Protokoll årsmöte  

LundsSquash  

 
Datum:  2019‐04‐14 

Plats:  Victoriastadions konferenslokal 

Närvarande:  Magnus Sydoff, Magnus Brommesson, Magnus Holmberg, Anders Eriksson, Emil 

Gunnarsson, Zoran Stambolovski 

 

§1. Ordförande Magnus Sydoff hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat genom att 

börja att fastställa röstlängden för mötet. 

§2. Ordförande och sekreterare för mötet valdes, och Magnus Sydoff fick båda posterna. 

§3. Zoran valdes som protokolljusterare och rösträknare. 

§4. Möteskallelsen hade skickats ut lite drygt 4 veckor innan mötet (närmare bestämt den 12:e 

mars) så mötet ansåg att mötet hade utlysts på rätt sätt. 

§5. Fastställande av föredragningslista. Mötet godkände föredragningslistan. 

§6. Magnus Sydoff drog verksamhetsberättelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§7. Mötet gav ansvarsfrihet för styrelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§8. Styrelsen har inte föreslagit någon ändring av medlemsavgiften och den är fortsatt 50 kr per 

termin, dvs. 100 kronor per år. 

§9. Inga motioner hade inkommit till styrelsen. 

§10. Val 

a. Magnus Sydoff valdes som föreningens ordförande för en tid av ett år 

b. Som ledamöter valdes Emil, Magnus H, Zoran, Anders E och Kristian.  

c. Som suppleanter i styrelsen valdes Magnus B samt Jabbar M. 

§11. Årsmötet beslutade att inte välja några suppleanter (Stadgarna är inte tvingande på denna 

punkt) 

§12. Under punkten övriga frågor bestämde årsmötet att 

a. En Walk Over (WO) ska ge 5 poäng respektive 0 poäng. 

b. No Show (NS) skall införas och ska ge 5 poäng respektive ‐3 poäng. 
 

Dessa nya poängbedömningar ska införas till omgång 4 VT2019. 

 

För höstterminen 2019 ska följande förändringar införas när det gäller matchdagar och 

träningstider pga. de förändrade förutsättningarna med färre antal squashbanor. 

 

c. Matchdagar för pool 1‐6 ska vara torsdagar och för pooler över 6 (dvs. i skrivande 

stund 7‐12) är onsdagar matchdag. 

d. Träningstiderna på söndagar ska påbörjas klockan 16.15 och avslutas klockan 19.15 då 
vi hyr alla 4 banorna.  

 

Avslutningsvis tackade ordförande de närvarande och förklarade mötet för avslutat. 


